
Daarom wil ik graag weten wat de
eventuele deelname in financieel
opzicht voor Nederland betekent.

Mevrouw Sipkes (GroenLinks):
Voorzitter! De fractie van GroenLinks
wil beide verzoeken ondersteunen.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Van der Stoel.

Mevrouw Van der Stoel (VVD):
Voorzitter! Er bestaat bij de
VVD-fractie geen twijfel over de inzet
van de minister van Justitie op het
terrein van de bestrijding van
seksueel geweld. Wij hebben echter
moeten constateren dat die inzet nog
onvoldoende gevolgen heeft gehad
voor het werk van de CRI. Al sinds
1987 pleit de Kamer voor de inzet
van meer mensen – dat lijkt
gerealiseerd te worden – maar ook
van meer middelen voor de
bestrijding van kinderporno, de
analyse van materiaal en de
doorgeleiding van materiaal naar de
politiekorpsen. De minister heeft de
Kamer in juni schriftelijk laten weten
dat het gevraagde systeem reeds in
werking is. Afgelopen zaterdagavond
bleek echter in een uitzending van
NOVA dat de CRI overweegt om
volgend jaar op dit punt een
pilotproject te starten. Het lijkt ons
daarom nuttig als de minister van
Justitie de Kamer een brief doet
toekomen waarin wordt aangeven
wat nu werkelijk de stand van zaken
is, ook met het oog op de evaluatie
van het Meldpunt kinderporno op
Internet, die wij recent ontvingen. In
deze evaluatie wordt geconstateerd
dat aan de wens tot realisering van
genoemde zaken nauwelijks gevolg
wordt gegeven.

De heer Van den Berg (SGP):
Voorzitter! Op zichzelf vind ik het
heel goed dat aan dit probleem
aandacht wordt besteed. Ik heb
alleen één procedurele opmerking.
Mijn fractie heeft dit onderwerp aan
de orde gesteld tijdens de behande-
ling van de begroting van Justitie,
met name naar aanleiding van het
verslag van het Meldpunt kinder-
porno. De minister is naar mijn
mening onvoldoende op onze

opmerkingen ingegaan. Morgen
hebben wij de tweede termijn van de
begrotingsbehandeling van Justitie,
waarbij ik van plan was deze zaak
aan de orde te stellen.

De heer Koekkoek (CDA): Voorzit-
ter! Kortheidshalve sluit ik mij bij de
heer Van den Berg aan: de behande-
ling van de justitiebegroting loopt,
en het thema is daarbij aan de orde
gesteld, mede omdat het verslag van
het algemeen overleg niet op de
agenda is gezet.

De heer Rabbae (GroenLinks):
Voorzitter! Wellicht kan de minister
het ene met het andere combineren,
en het antwoord op deze vraag in
een brief neerleggen. Als dat voor
morgenochtend gebeurt, kunnen we
dat antwoord nog meenemen.

Mevrouw Swildens-Rozendaal
(PvdA): Het laatste was ook precies
mijn voorstel. Je kunt het combine-
ren: morgenvroeg het antwoord, en
dat behandelen bij de begroting.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet. Met name doel ik op de
punten die zijn genoemd over de
procedure. Morgen is de tweede
termijn van de behandeling van de
begroting van Justitie; als het vóór
die tijd kan, krijgt dat punt daar een
goede inbedding.

Mevrouw Van der Stoel (VVD): Heb
ik goed begrepen dat er eerst een
brief komt, waarna het aan de
fracties is om daarop zo nodig door
te gaan bij de plenaire begrotings-
behandeling?

De voorzitter: Ja. Wij zullen
aandringen op spoed, wat wij
overigens al doen door doorzending
van het stenogram van dit deel van
de vergadering, want daar staat het
enkele malen in.

Overeenkomstig het voorstel van de
voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Vos.

Mevrouw Vos (GroenLinks):
Voorzitter! Mijn fractie heeft vorige
week bij de behandeling van de
begroting van EZ samen met de
fractie van de Partij van de Arbeid
een motie ingediend, waarin wij

vroegen om een jaarlijkse bijdrage
van 10 mln. voor een
energiebesparingsproject, het
SCORE-programma, in Midden- en
Oost-Europa. Uit het antwoord van
de minister is ons niet helemaal
helder geworden in hoeverre hij ons
toezeggingen heeft gedaan. Het lijkt
mij toch van belang dat de minister
via een brief op korte termijn nog
even de puntjes op de ’’i’’ zet. Ik ben
daarom van plan straks bij de
stemmingen die motie aan te
houden. Wil de minister in die brief
op korte termijn aangeven hoe de
extra 10 mln. die in de EZ-begroting
zou moeten zitten ten gevolge van
de motie-Sipkes, over de diverse
projecten is verdeeld? Wil de
minister verder helder aangeven hoe
hij de 10 mln. die wij voor 1998
hebben gevraagd voor het SCORE-
programma, toekent op zijn
begroting?

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel Het
onder de werkingssfeer van de
wettelijke werknemers-
verzekeringen brengen van het
overheidspersoneel (Wet
overheidspersoneel onder de
werknemersverzekeringen)
(25282), en over:
- de motie-Zijlstra c.s. over afschaf-
fing van de ambtelijke status (25282,
nr. 8).

(Zie wetgevingsoverleg van 3
november 1997.)

De artikelen 1 t/m 81 en de beweeg-
reden worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

In stemming komt de motie-Zijlstra
c.s. (25282, nr. 8).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, de PvdA, D66, de VVD en de
groep-Nijpels voor deze motie
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hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Vaststelling van de begroting
van de uitgaven en de ontvang-
sten van het Ministerie van
Economische Zaken (XIII) voor
het jaar 1998 (25600-XIII), en
over:
- de motie-Ten Hoopen over
TWA-posten in Rusland en Israël
(25600-XIII, nr. 10);
- de motie-Ten Hoopen over
convenanten tussen overheid en
MKB op het gebied van energie-
verbruik (25600-XIII, nr. 11);
- de motie-Van Zuijlen c.s. over het
instellen van een prijs i.v.m. de
maatschappelijke vraag naar
technisch geschoolde en breed
inzetbare jonge probleemoplossers
(25600-XIII, nr. 12);
- de motie-Van Zuijlen over het
bestemmen van ICES-gelden voor
versterking van de kennis-
infrastructuur (25600-XIII, nr. 13);
- de motie-Van Zuijlen/Van Walsem
over starten in deeltijd en deeltijd-
ondernemerschap (25600-XIII, nr. 14);
- de motie-Van Zuijlen over een
implementatieplan i.v.m. het
actieplan voor de filmsector
(25600-XIII, nr. 15);
- de motie-M.B. Vos/Van Zuijlen over
een jaarlijkse bijdrage van 10 mln.
voor het SCORE-programma
(25600-XIII, nr. 16);
- de motie-Remkes c.s. over
verlichting van de administratieve
lasten van het MKB (25600-XIII, nr.
17);
- de motie-Remkes c.s. over
vernieuwing van binnenstedelijke
bedrijfsterreinen (25600-XIII, nr. 18);
- de motie-Van Walsem over een
afdrachtskorting voor de eerste
werknemer (25600-XIII, nr. 19);
- de motie-Jorritsma-van Oosten
over extra gelden voor de ontwikke-
ling van zonnecellen (25600-XIII, nr.
20);
- de motie-Van Middelkoop c.s. over
de openstelling van winkels op
zondag (25600-XIII, nr. 21).

(Zie vergadering van 6 november
1997.)

De artikelen 1 t/m 4, de begrotings-
staat, onderdeel uitgaven en
verplichtingen, de begrotingsstaat,
onderdeel ontvangsten, de

begrotingsstaat Agentschap Senter
en de beweegreden worden zonder
stemming aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de SP tegen dit wetsvoorstel hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat het is aangeno-
men.

Op verzoek van mevrouw Jorritsma
stel ik voor, haar motie (25600-XIII,
nr. 20) van de agenda af te voeren.
Op verzoek van mevrouw Vos stel

ik voor, haar motie (25600-XIII, nr. 16)
van de agenda af te voeren.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: De motie-Van
Zuijlen/Van Walsem (25600-XIII, nr.
14) is in die zin gewijzigd, dat zij
thans luidt:

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat starten in deeltijd
in een samenleving waarin mensen
werk met zorg en een dienstverband
met bijvoorbeeld freelance werk
willen combineren, mogelijk moet
zijn;

verzoekt de regering de belemmerin-
gen weg te nemen die parttime
starten vanuit de bijstand moeilijk
maken,

en gaat over tot de orde van de dag.

Naar mij blijkt wordt deze gewijzigde
motie voldoende ondersteund.
Zij krijgt nr. 24 (25600-XIII).

Ik neem aan, dat terstond over deze
gewijzigde motie kan worden
gestemd.

In stemming komt de motie-Ten
Hoopen (25600-XIII, nr. 10).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, het CDA en het AOV voor
deze motie hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

Ik geef gelegenheid tot het afleggen
van een stemverklaring vooraf.

©

Mevrouw Vos (GroenLinks):
Voorzitter! Mijn fractie zal tegen de
motie op stuk nr. 11 stemmen. Ik zal
toelichten waarom. Wij vinden op
zich ook dat er meer geld voor
energiebesparing naar het MKB
moet. Wij vinden echter de manier
waarop de heer Ten Hoopen dit inzet,
namelijk alleen via convenanten, te
beperkt. Om die reden zullen wij
tegen de motie stemmen.

In stemming komt de motie-Ten
Hoopen (25600-XIII, nr. 11).

©

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, het GPV, de SGP, de RPF, het
CDA, de groep-Nijpels, het AOV en
de CD voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Van
Zuijlen c.s. (25600-XIII, nr. 12).

De voorzitter: Ik constateer, dat
deze motie met algemene stemmen
is aangenomen.

In stemming komt de motie-Van
Zuijlen (25600-XIII, nr. 13).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de CD tegen deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ervoor, zodat zij is aangeno-
men.

In stemming komt de gewijzigde
motie-Van Zuijlen/Van Walsem
(25600-XIII, nr. 24).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fractie van
de CD tegen deze gewijzigde motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ervoor, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Van
Zuijlen (25600-XIII, nr. 15).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de PvdA, D66, de
VVD, het CDA, de groep-Nijpels en
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